
 
 

Zápis z porady vedení PřF UJEP dne  24. 4. 2007. 
 
Přítomni:   doc. Novák, dr. Kořínková, doc. Pavlík,  Mgr. Balej, ing. Lauterbach 
 

1. Vedení se zabývalo nabídkou starosty Severní terasy na využití prostor v objektu na 
Severní terase. Tajemník bude v této záležitosti dále jednat. 

2. Vedení diskutovalo problém pronájmu prostor ve Spolchemii. Vedení bude dále 
v tomto směru jednat o podmínkách. 

3. Proděkanka Kořínková informovala o zveřejnění a propagaci 2. kola přijímacího 
řízení. 3. 5. 2007 vyjde v Lidových novinách inzerát s informacemi. 

4. Proděkanka Kořínková informovala o případech neplacení studijních poplatků. 
Případy bude řešit disciplinární komise. 

5. V průběhu měsíce května proběhnou na všech katedrách (kromě biologie) vnitřní 
výběrová řízení. 

6. Vedení se zabývalo doplněnými materiály k hodnocení rozvoje pracovišť PřF, které 
předložil prod. Balej. Kvalifikační struktura kateder bude zohledňována za poslední 3 
roky, rozvojové projekty a ekonomická efektivita za poslední 1 rok.  

7. Děkan velmi kladně zhodnotil pracovní setkání skupiny vědeckých pracovníků Czech 
Nano-Team, které se uskutečnilo ve čtvrtek 19. dubna 2007 na půdě Přírodovědecké 
fakulty UJEP. Akce významně přispěla k propagaci UJEP. 

 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                                           Děkan PřF UJEP 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Y. Jůzová 


